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Zusammenfassung

        
An 50 Gehirnen wurden Weiten- und Verlaufsbestimmungen der Venen an der Oberfläche des Mesencephalon durchgeführt. Der Innendurchmesser der V. basalis beträgt z.B. 1,70 (0,91-2,88) mm. Die V. mesencephalica lateralis wurde in 70% nachgewiesen. Ihre Breite macht 0,81 (0,29-1,78) mm aus. Eine V. mesencephalica posterior kommt in 51% vor. Ihre Breite beträgt 0,57 (0,24-1,01) mm. Auch die V. pontomesencephalica und die V. intercollicularis sind in die Untersuchung einbezogen.


      
        
Abstract

        
On 50 human brains the width and course of the veins on the surface of the mesencephalon were determined. The basal vein, for example, has an inside diameter of 1.70 (0.91-2.88) mm. A lateral mesencephalic vein could be demonstrated in 70% of the cases, the width being 0.81 (0.29-1.78) mm. A posterior mesencephalic vein was found in 51%, measuring 0.57 (0.24-1.01) mm in diameter. The pontomesencephalic vein and the intercollicular vein were also included in this examination.
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